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ISO9001 ISO14001 REACHRoHS

宁波冠泰电子有限公司专业制造、销售各类接线端子，产品质量优异，型号种类丰富，目前主

营产品有PCB插拔式接线端子，螺钉式接线端子，弹簧式接线端子，栅栏式接线端子，贯通式接线

端子。公司取得了ISO9001和ISO14001管理体系认证，产品通过了UL，CUL, VDE, CE，CQC，

RoHS，REACH认证。

经过多年的不断经营和提升，公司现拥有一批经验丰富的高素质专业人才，配备国内外先进的

模具制造设备和自动化生产设备，集研发、生产、销售于一体，实现产能最大化，成本最优化。产

品已畅销中国、美国、英国、德国、韩国、俄罗斯、南非等20多个国家和地区，为全球的工业自动

化、仪器仪表、电力电气、电梯、照明、通讯、安防等行业领域提供了优良的产品和服务。为了更

好地满足广大客户的需求，我们承接OEM/ODM服务。

秉着”质量至上“的制造原则, 公司严格管控原材料采购和成品生产出货过程。

期待您的问询与合作！

Ningbo Golten Electronics Co., LTD. is a professional manufacturer and exporter that is 

concerned with R&D, production and sales of terminal block. We have great varieties of PCB 

pluggable terminal blocks, PCB screw terminal blocks, PCB spring terminal blocks, barrier 

terminal blocks and feed through terminal blocks. All of our products comply with 

international quality standards and are greatly appreciated in a variety of different market 

throughout the world.

Through many years of great efforts, Golten owns a team of highly-qualified and 

experienced staffs from mould developing, R&D department, production and QC 

department. Our well-equipped facilities and excellent quality control throughout all stages 

of production enable us to guarantee total customer �s satisfaction. We have been granted 

ISO9001 and ISO14001 management system certifications, the products have got CUL, UL, 

VDE,  CE, CQC, ROHS, REACH approvals.

As a result of our high-qualified products with competitive price and outstanding customer 

service, we have gained a global sales network reaching to more than 20 countries in many 

applications, such as industrial automation, lighting, security, instrument, communication, 

machinery, power and electric. We could offer OEM/ODM to serve customer better.

Looking forward to your enquiry and cooperation!
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企业简介
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Ningbo Golten Electronics Co., LTD.

宁波冠泰电子有限公司

厂房车间
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精深的专业知识，

工、金属加工、表面处理等方面得以完美的体现。先进的

技术和精良工艺，在确保品质的同时极大地提高了生产效

率。

在工业设计、模具制造、塑料件加

The professional technology and advanced automatic 

assembly machines not only keep the good-qualified 

products, but also enhance the production efficiency and 

optimize the cost.
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